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NOEMÍ FERNÀNDEZ, cap de l'oposició (ICV-EUiA) 

Som l'oposició, 
no direm amén a tot // 

Noemí Fernandez va ser la cap de llista dICV-EUiA a les darreres eleccions municipals. Fins 
llavors havia treballat de tècnica de Cultura a l'Ajuntament. Ara ha fet un salt i se situa en un 
altra banda al consistori com a cap de l'oposició. 

Per què no van acceptar un 
pacte amb el PSC després de 
les eleccions? 
Se'ns va oferir estar a la Junta 
de Govern, però amb la majoria 
absoluta el PSC no ens necessita 
per res. Ho podríem haver 
acceptat, però el pacte amb CiU 
ja estava fet i el nostre suport 
era injustificable. Però les portes 
queden obertes per arribar a ' 
acords. 

Quina oposició faran? 
Des del primer moment se'ns va 
demanar que hi hagués un canvi 
d'actitud després dels 
enfrontaments amb l'Entesa. Jo 
venia d'una altra manera de fer i 
em semblava que era un pas obvi 
a fer. Vull entendre que aquestes 
actituds es canviaran, però amb 

el primer ple les respostes ja van 
ser bastant fortes. Les propostes 
van ser cordials i les respostes 
no van anar amb el to, per tant, 

jo exigeixo el mateix. Potser 
només volen que sempre diguem 
amén a tot, doncs no, som 
l'oposició i farem un seguiment 

O.SK MARÍA 

E.SPANOI. 
• Accidentes de Tréfico 

Alquileres y Compraventas 

' Pensiones y Despidos 

• Matrimonial 
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